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前言

　　世界文学名著表现了作者描述的特定时代的文化。
阅读这些名著可以领略著者流畅的文笔、逼真的描述、详细的刻画，让读者如同置身当时的历史文化
之中。
为此，我们将这套精心编辑的“名著典藏”奉献给广大读者。
　　我们找来了专门研究西方历史、西方文化的专家学者，请教了专业的翻译人员，精心挑选了这些
可以代表西方文学的著作，并听取了一些国外专门研究文学的朋友的建议，不删节、不做任何人为改
动，严格按照原著的风格，提供原汁原味的西方名著，让读者能享受纯正的英文名著。
　　随着阅读的最开，你会发现自己的英语水平无形中有了大幅提高，并且对西方历史文化的：了解
也日益深入广阔。
　　送您_套经典，让您受益永远！
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内容概要

用动物对人类抗争后自建家园来再现前苏联的整个历史情形，奥威尔的《动物庄园》被公认为20世纪
最杰出的政治寓言。
《动物庄园》被译成20多种文字在全世界流传，其中的有些语言还变成了人们的口头禅，和《1984》
并称为乔治·奥威尔最重要的代表作。
本书也收录了《1984》。
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作者简介

乔治·奥威尔，原名艾里克·阿瑟·布莱尔（Eric Arthur Blair），英国作家、新闻记者和社会评论家
。
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书籍目录

Animal FarmNineteen Eighty-Four
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章节摘录

　　Mr.Jones，ofthe Manor Farm，had locked the hen-houses for thenight，but was too drunk to remember to
shut the pop-holes.With thering of light from his lantern dancing from side to side he lurched.across the yard
，kicked off his boots at the back door，drew himself alast glass of beer from the barrel in the scullery,and made
his way upto bed，where Mrs.Jones was already snoring.　　As soon as the light in the bedroom went out there
was a stirringand a fluttering all through the farm buildings.Word had gone roundduring the day that old Major,the
prize Middle White boar,had had astrange dream on the previous night and wished to communicate it tothe other
animals.It had been agreed that they should all meet in thebig barn as soon as Mr.Jones was safely out ofthe way.
’Old Major（SO he was always called，though the name under which he had beenexhibited was Willingdon
Beauty）was so highly regarded on the farmthat everyone was quite ready to lose an hourS sleep in order to
hearwhathehadto say.　　At one end ofthe big barn，on a sort ofraised platform，Major wasalready ensconced
on his bed of straw,under a lantern which hungfrom a beam.He was twelve years old and had lately grown
ratherstout，but he was still a majestic-looking pig，with a wise andbenevolent appearance in spite of the fact that
his tushes had neverbeen cut.
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